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w rrkresie l kaeleneji
Stowarryszenia Prryjaciół Prądnika Biaiego

w latach 2013 - 20l6

Storvarzyszeirie Przl,iaciół Pradnika Białego porvstało pod koniec czerwca 2013 r.. a rv paździen-riku

tegoz loku otrzynraliśtrr_v- z KRS potrvierdzenie jego rejestracji,
Do 11. 02. 2015 r. Zarząd SPPB działał rv składzie:
Arrdrzej Stroinidło - F,t,ezes,
Andrzei §alzmnńqLi _ u,icenrr,zeę

ąntoni .ianuszkie.,r,icz - sekretarz,
V.-,,.+^ił il.ń-,.;_^Li .l,.,,h^iL
l! 4 } JZ!r-|! ]Y!al!!!L|-§_! -a§-a!! L,ll!!\ł

PonicwaZ kol. Andrzcj Stl,c,midlo z|,cży-|,. z pTzł-czynosc,bisiych, icz5 gnację z pracy ** Zarząć,zic SPPB
od 11. 02. 2015 Zarząd, działał rł,składzie:
^ 

l ,a t a 1'AtIdrZśJ salal}lollsKt - pl,ezęS.

Antoni Januszkiewicz - sekretarz.
Ki-zvsaof ]Vlaniecki - skańnik.
Lucyna Nowak - członęk Zarzauu,
a na il*adzrłyczajnym Wainlrn Zebraniu w, cinirr 17 czetwca2016 r. u,skłaci Zarząau został dociaikowo
łł_vbran_v koi, Wiesław, Zagomy
i rv takim składzię Zarz,ąd koriczy w dniu dzisiejsą,m pienvszą kadencję Stowarzl,szenia Prą,jacioł
Prądnika Białego,
Od chrvili założen\a Organizac.ii Zarząd Storł,arzyszenia spotykał się regularnie co miesiąc (za
rłryiątkiern okresów rvakac_vjnych) załatwiał spra\ł} bieżace i ustalał hartnonograrny dyżurórł,, które
odb_vu-a§ się regularnie w dniach środa. czwartek. piatek - poczatkowo w,godz. l6,00 - 18.00. a od
jesieni 2014 w godz. 14.00 - 18.00 iv lokalu Sio,,ł,arzi,szenia.
B,'początkorv.vnr oklesie Storł,arz.vszenie zaoi_'erorvało mieszkańcoill rz\v. Szafę cąvli irioztiwość
wymiany rzeczv niepL]trzebnych. ale ta inicjatywa ..nie wvszła nam" pclnieważ zai-nte-resorvanie t_vm

tematem b1,,ło slador.,,e lub zadne itzrr...Szafe" od roku ]0l5 została bezerminor^,,o zarł,ieszona. bl,c
,..^ł-,]^ *j''-'^'-,.,.,^. i^"-^-^L.;^,-ł.,ć .,.*^^;,-.,1l!v4\ !ł!, l\_, 11lrl_rlll_y !rJv _rlJŁ!Ł! ,\l!ll_r _r tt r !,! llllJr l

Od pazdzicrnika ]0l3 r. Storł,arzl,szcnic zaofcrowało micszkańcom Prądnika Białcgo korepctycjc z
ma'tcmat,vki i fiz"""ki dia dzięgi i młtlcizięzv - kclrepeiycje ie prtlwadzi pani Heięna Kiercpka. Od
początku powstania Stowarzvszenia zapropono\łane zcłsŁńy konsultacje psychoioga. które
początkowo prorvadziła ..,,,. każ<iy piątek ps,vcholog kliniczn.v - pani Bogumiła Starł,orvska-
Cichow,icz, a obecnie łv razie potrzeb_y pr4-chadzi do Stowarzyszenia po kontakcie telefoniczn_ym.

Od pierwszej chwili istnierria umozliwiamy nrieszkańconr spotkania r.v lokalu Stowarzy,,szetria które.
odb5,w,aja się w dniach dyzurór.v tj. ,"ve środy. czwartki ipiątki w,godz. od l4.00 do 18,00 (ul ruzie
potrzeby, po lucześniejsz1:ll1 tłzgatlnieltitt, ttlkże v, inłle rlni). Ofertl.jetny rólvniez repl,ezentoryanie
--.:-'_'.-',--:--.--..l.----.l-.'_J.--_.-l--.-l.:-
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nrieszkańców spraw,vv aciilinisiracjacir Spółdzieini iv,iieszkaniowvcir, cz\- ń,e wlacizacir
satnorzad_owrych. r,l, spLawach t_vch angazowani sa lvszyscy, członkor.l,ie Zarządu. Od roku 2015
zaof-erorvaliśmy także konsultacje lł,zakresie odzl,skirvania środkórr tinansorvych z II filaru
elnervturpo bliskich osobacłr ztłlarłych. lv spral\,} te angażuje się kol. Krz_vsztof ]\.{aniecki.

W roku 2014 prorvadziliśmy bardzo szerokie konsultacje z mieszkańcami na temat budorły tzrv.
krakorł,skiego szybkiego tramwaju z krorł,odrz,v Górki <io Górki Narodolvej oraz intiastruktury
tor.valzyszącej cą,li Trasy,Wolbrornskiej i ściezek ro\.verowJch. Bardzo duzym zainteresorvaniem
cieszy,Ę się rozr"iieszone r.,. lokalu Stor^;arz},szenia mapki z fozrysoyrran),rm projektem przebiegu całej
inw,estyc_ii.
Z poczatkięm roku 2015 powołaliśnry zespół kolegów. który miał za zadanie pr,4/gotow,anie wl,stawv
fbtogratii ,frądnik Białiz dalvniej i dziś". Otwarcie rł;,v,stawy odbi,ło się 8 kivietnia 201 5 r,, zaś zebrane
lotorrrafie rlrnożlirłiłr nokazanie iak pradnik Biah,zrrlierril sie rł,ciarrll osratrriclr kilkrldziesiecirl lat..,...c...., .- --- l-----,-"---- J-,-- - --:------- 
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Wydaje się, ze taka r.lystawa ma sens, jezeli r.veźmie sie pod u\.vagę fakt. iż lv ciągu najblizsą-ch kilku
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ze wysia,wa, na\,vet w części doiyczącej dnia dzisiejszego Prądnika Białego, już za kiika iat rr,oże <:kazać
się w rł,ieiu swoich aspektach ciokumentem historv-czn_vm, Wystawa cieszyła sie. jak na mieiscow-e
warurrki, spolytłl powodzeniełłr (odwieciziło ja ponad 400 osób). cirociaz obectrie zainteresowanie jest
zdecydowanie mniejsze, to postanowiiiśrny wystawę ią pozostawić jako wystawę stałą, którą
rnieszkańcy co jakiś czas uzupełniaja nowymi fbtogramarni.
Od początkupażaziemika 2015 rozpoczęiiśmy w siedzibie Stowarzyszenia konsultacje komputerowe i
nar.lkę podsta\ł] pfacy z komptlterem dla osób z pokolenia 50*, Konsultacje te prow,adzi - Latamik
Polski Cyfrowej - pan Wiesław Zagorny. Konsultacje cdby.łają się regularnie cc ty:dzień. głównie przy
nasz_vch cźerech komputerach, które iroz}.skaliśmy od osób prywatnych, IMuzeum Narodowego w
Krakowie oraz Spółdzielni l\{ieszkaniorvei. ale także przy prylvatnych laptopach, które ptzynoszą ze
sobą mieszkańcy osiedla. Bezpłatne korzystanie z kompu*,erów oraz dostęp do Internetu jest takźe
możliw,ł,w godzinach dyżurów w lokalu Stowarryszenia. Do tej pory udzielono ponad l00 konsultacji.
Z kor'tcetrt 2015 roktr udało się narn rraw,iązać kontakt z Miejskinr Cetltrutrr Kultury w Nowej Hr,rcie. ale
erł,entualna \,vspółpraca nie rozrł,inęła się, rq,dajc się, źe Mck nie było zbytnio zainteresorvane taką
malą f)rnąni.ząr|a |ąL, no"-o
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niepotrzebną książkę, ale także może ił,ziąć za d.ał,łłto ksiązkę clc dcnru, a po jej przeczyźaniu przekazac
ją daiej zgodnie z z,as,adą hotlkcnlssingł. Nasz bookcrossingowy reguł posiada juz ponad 500 ptlzyr-;i.
Od maja 20i6 r. kol. Wiesław Zagorny razpoczął rve w,spółpracy z lf,undacją Usi<rzydleni Wiekiem i
Szkołą @ktywrrego Seniora orgatrizowanie wycieczek krajoznaw-cz_vcir ,.Sziakierrr Architektury
Drewnianej Małopoiski" - co zao\^,oco\Ąlało juz zwiedzeniem kościoła św. Bartłomieja rv lvTogile oraz
kościoła śrł,. szczepana \&j wieliczce. akcja_ ta_ zostanie wznowiona pa zakończenitl okłes1_1 zimclrłego.
Od wiosny 2016 roku współpracujemy z Centn-lm Organizacji Pozalzą4a\.ry}]cłr dzieinicy iV,- Prądnik
BiaĄ. a ocj czenł,ca ]Ul6 roicu uciało się nam narviązać biiższry kontakt z Fundacją Llskrą,c!ieni
Wiekiem, zktorą to organizacja współpracor.vaiiśmy przy rcalizacji organizowanego przez Fundację
projek-tu ,,Myślę o Zdrorviu".
W sierpniu 2016 r. zarejestrowaliśmy się na portaiu FaniNlani zrzeszającyrr:r juz ponad 800 sklepórv
intetnetow_vclr. obecność na tytrr portalu pozwala osoboln robiącyrn zakupy poprzez Intemet wskazać
Organizację, której sprzedając1, moze przekazac częśc swego z,vsku. Nie otrzymaliśmy ztego tytułu
ieszcr.e a_ni grosza, ale lrie traciltr,v-- rladziei.
Zal,eiestrorł-,"Iiśmv sie takze do Prosramu Technoiosie.Org.^ którv noz.,r.,ala zakunić zarórł:no snrzet iak i
plogram,v komputero.,ł,e po znacznie obniżonej cenie. R{am;,, nad,zieję, że nasza slĄuacja t-inansorva
poprar,vi się na tyle, ze będziemy zt-ch mozlir.vcści mogli skorzystać.
Inne pornysŁy działań na rzecz mieszkańcó\Ą/ wynikają z pc,jawiających się doraźnie potrzeb, bądżteż są
itispirorł,ane przez sanlych rllieszkańcóił,Prądriika Bialego czy to na spotkaniach ri, Zarządzie
Siowarzvszenia, czy tężna Walnych ZebraniatŁr Spółdziclni lv{ieszkaniowyclr, czy fla spotkaniach z
p rzecisiaw i c i el ami władz sam orządow-,n-ch.

Obecnie pi,owacizililv własna strone in'reineiowa: - lia
której poriawane informacje są na'bieząco ociświeżane, oraz proiri Sttlwarzvszenia na Face'booku:
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Wsz.r"stkie inicjatywy podejrnowane przez Stowarzvszenie są tak porny,śiane, aby mieszkańców
Prądnika Białegcl, dla których głórvnie jest organizowana nasza działalność, nie obciązały żadnymi
kosztami, zaś praca dla Stowarzyszenia i na rzecz nrieszkańcórv jest całkow,icie bezpłatna. Członkolvie

,ilT:;^,?(-
organór.v Storvarzyszenia pełnią swoj e funkcie honorowo.
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